
Protokół Nr 29/17

z  posiedzenia  Komisji  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  
z   10 sierpnia  2017 r.  

 Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki 
w godzinach od 1300 do  14.

W posiedzeniu udział wzięli:

1)  członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności,

2)  pan  Krzysztof Czarnecki - Burmistrz Trzcianki, 

3) pani Grażyna Zozula - Zastępca Burmistrza Trzcianki,

4) pani Dominika Wiśniewska - dyrektor MDK w Trzciance,

5) pan Krzysztof Oświecimski - z-ca  dyrektora MDK w Trzciance,

6) pani Iwona Moraczyńska- Lilleng- kierownik referatu Promocji, Kultury           
i Sportu,

7) pan  Marcin Wiśniewski-  animator Orlika Trzcianka.

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Spotkanie  otworzył,  witając  wszystkich  obecnych  i  prowadził  Przewodniczący 
Komisji  pan Adam Prankiewicz.

Ad. 2.Przedstawienie porządku posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  pan  Adam  Prankiewicz  poinformował,  że  porządek 
posiedzenia radni otrzymali wraz z zaproszeniem na posiedzenie. 

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia.

3. Zatwierdzenie protokołu nr 28/17 z 20.06.2017 r.

4. Opracowanie jasnych zasad przyznawania godzin korzystania z hali i boisk oraz 
regulaminu.

5. Analiza materiałów na sesję.

6. Sprawy wniesione do komisji.

7. Wnioski komisji.

8. Zakończenie posiedzenia.
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Porządek obrad przyjęto jednogłośnie w głosowaniu: za- 6, przeciw- 0, wstrzymało 
się -0. 

Ad 3) Przyjęcie protokołu komisji Nr 28/17 z 20.06.2017 r .

Protokół Nr 28/17 z 20.06.2017 r. został przyjęty  w głosowaniu: za-  6, przeciw-0, 
wstrzymało się -0.  

Ad  4)  Opracowanie  jasnych  zasad  przyznawania  godzin  korzystania  z  hali 
i boisk oraz regulaminu.

Przewodniczący komisji  zwrócił się  do radnych o przedstawienie propozycji zmian 
do regulaminu korzystania z hali sportowej i boisk.

Pani D. Wiśniewska wyjaśniła, jeśli chodzi o regulamin hali sportowej w Trzciance, 
to  poszerzyliśmy  zasady   korzystania  z  hali  sportowo  widowiskowej.  Hala  jest 
obiektem gdzie  do godz. 16-tej korzystają  szkoły i realizują swoje godziny zajęć 
wychowania  fizycznego.  Natomiast  po  godz.  16-tej   zgodnie  z   późniejszymi 
aneksami,  hala miała na siebie zarabiać.  Wiadomo,  że jest  dużo klubów, szkółek, 
które  obecnie  z  hali  korzystają  i  mają  zgodę   burmistrza,  starosty  i  została 
wprowadzona informacja,  że  mogą korzystać,  może to  być  bezpłatnie,  częściowo 
odpłatnie  lub  płatnie.  W  przypadku  nieodpłatnego  lub  częściowo  odpłatnego  za 
zgodą burmistrza lub starosty.  Teraz  jest  pytanie  czy mamy iść  w tym kierunku 
ponieważ zaczyna się robić problem ponieważ tych szkółek i klubów jest tak dużo, że 
na dzień dzisiejszy są  harmonogramy. Zarówno w przypadku szkół jak i  klubów 
zainteresowanych, odbyło się stosowne spotkanie, do 20:30 a czasami  nawet  do 
godz. 21:00 jest  hala zajęta. Problem dopiero zaczyna się pojawiać w momencie gdy 
zaczyna brakować godzin na takie płatne zajęcia i zaczynają spadać dochody hali. 
Następnie  odczytała  kolejne  punkty  regulaminu.  Poinformowała,  że  do  Urzędu 
przedłoży już taką wersję poprawioną regulaminu.

Dalej  dodała,  szkoły,  które  chcą  dokonać  rezerwacji  aby składały  do 30 czerwca 
wnioski  do  hali  sportowo-  widowiskowej  z  liczbą  godzin.  My  do  10  sierpnia 
dopilnujemy  aby  odbyło  się  takie  spotkanie,  dzisiaj   takie  spotkanie  się  odbyło. 
Wcześniej szkoły zostały poinformowane pisemnie o takim spotkaniu. Dyrektorzy 
lub przedstawiciele szkół spotkali się, dogadali się co do godzin. Na dzień dzisiejszy 
jest to uporządkowane a wszystkie  zainteresowane szkoły, liceum, SP3, SP2 i Szkoła 
Katolicka,  pozytywnie zakończyła harmonogram godzin,  jeśli  chodzi  o  realizację 
wychowania fizycznego. Kolejną propozycją  jest, że do 30 czerwca  kluby sportowe, 
czy  stowarzyszenia,  zorganizowane  grupy  pragnące  dokonać  rezerwacji  hali  na 
kolejny rok też powinny złożyć do sekretariatu hali wnioski. Wnioski, druki zostały 
przygotowane,  w  którym  muszą  podać:  jaki  to  jest  klub,  nazwisko  osoby 
wynajmującej,  termin,  dzień,  dni  tygodnia  w  którym mają  odbywać  się  zajęcia, 
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dyscyplina sportu, ilość uczestników, osoba odpowiedzialna za grupę i nr telefonu. 
Dodatkowo przedstawiają informacje, czy klub korzysta z dotacji samorządu i czy 
ma  odpłatne  treningi,  to  jest  bardzo  istotna  informacja.  Dalej  poinformowała,  że 
grupy nie zgłoszone będą korzystać w terminach niezarezerwowanych. W przypadku 
nieodpłatnego lub częściowo płatnego wynajmu hali od poniedziałku do piątku do 
wniosku należy dołączyć  zgodę starosty lub burmistrza. Rezerwację na nieodpłatne 
lub częściowo płatne zajęcia w weekendy, wymagają odrębnej zgody. Wykaz klubów 
sportowych  uprawnionych  do   nieodpłatnego  lub  częściowo  płatnego  zostanie 
przygotowany po uprzednio złożonych wnioskach.  Zainteresowane kluby sportowe 
i   zorganizowane  grupy  sportowe,  zostaną  poinformowane  podobnie  jak  szkoły- 
odbędzie się spotkanie, tak aby można było wspólnie, w miarę uczciwe porozumieć 
się, jeśli chodzi o przydział, czy harmonogram tych godzin. Jeśli chodzi o składanie 
wniosków, to wnioski należy składać  do  zastępcy  dyrektora hali. Złożony  wniosek 
jest  na  pierwszym  etapie  opiniowania,  czyli  jest  termin,  następnie  te  osoby 
(największy problem jest przy  nieodpłatnych lub częściowo płatnych) powinny udać 
się do burmistrza czy  starosty  i uzyskać zgodę  lub jej  nie uzyskać, dopiero na 
końcu  podpisuje  dyrektor  MDK-  taka  jest  propozycja.  Prawidłowo  wypełniony 
wniosek składają  w sekretariacie.  Chcieliby aby ten termin był zachowany  dużo 
szybciej ponieważ  trzeba odwołać zajęcia a tych zajęć jest bardzo dużo, ranne a 
czasami popołudniowe czy imprezy. Kolejna propozycja, to są godziny udostępniania 
hali,  od godz.  8 do 15:30 hala udostępniana jest bezpłatnie na prowadzenie zajęć 
wychowania fizycznego i różnorodnych zajęć sportowych, poza sportowych dla szkół 
z terenu gmin i powiatów oraz prowadzenie imprez gminnych i powiatowych. Drugi 
punkt  od  godz.  15:30  do  20:00  od  poniedziałku  do  piątku   hala  widowiskowo 
sportowa udostępniana jest dla klubów, sekcji  sportowych, dzieci i młodzieży pod 
nadzorem osób  dorosłych,  grup  zorganizowanych-  ważne  jest  tu  nieodpłatny  lub 
częściowo  odpłatny  wynajem  hali  i  może  nastąpić  tylko  za  zgodą  starosty  lub 
burmistrza na pisemny wniosek, który też jest dołączony do regulaminu. Od  godz. 
20:00 do 24:00 oraz  w dni wolne od  zajęć  dydaktycznych, hala udostępniana jest 
dla pozostałych grup.

Dalej dodała, był też taki pomysł  aby wprowadzić opłaty zwłaszcza dla tych klubów, 
szkółek, które mają jakby taką działalność komercyjną czyli mają jakieś opłaty za 
swoje zajęcia  a robią coś dla dzieci, czyli jest jakaś aktywizacja społeczności naszej 
lokalnej aby choć 50% płacili a to jest już bardzo dużo dla hali.

Pani G. Zozula- Zastępca Burmistrza dodała, należałoby uzupełnić ten wpis odnośnie 
szkół z terenu miasta i gminy Trzcianka ale prowadzonych przez jednostki samorządu 
terytorialnego  ponieważ nie jest to zapisane i należy to uwzględnić. Wychowanie 
fizyczne  dla  szkół  prowadzonych  przez  jednostki  samorządu  terytorialnego  w  to 
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wchodzi  liceum i  nasze  szkoły  natomiast  Szkoła Katolicka  jest  też  publiczna  ale 
prowadzona jest przez inny organ.

Pani D. Wiśniewska dodała, hala sportowo widowiskowa pomaga osobom, którzy 
chcą organizować imprezy w hali  i  udostępniają nagłośnienie, oświetlenie natomiast 
scenę mogą udostępniać dla naszych placówek  czy nie, nie jest to do końca  jasne 
komu  możemy  udostępniać  a  komu  nie  możemy,  czy  pobierać  opłaty  za 
wypożyczenie- jest bardzo dużo osób, które zwraca się o wypożyczenie sceny, a to 
się niszczy. Tak naprawdę jak by można było pobierać opłaty za to, to może byłoby 
nas  stać  na  większą  scenę,  zadaszenie  a  to  by  się  przydało  na  wiele  imprez 
organizowanych  zarówno  przez  urząd  jak  i  przez  starostwo.  Dalej  dodała,  że 
chcieliby to uporządkować a zwłaszcza  sprawę z godzinami po 15:30. Jest MKS, 
MDK,  Lubuszanin,  Rejs,  Iwanicki,  Olimpijczyk,  Bambinis,  Bezpieczny  Port,  jest 
bardzo dużo tych osób. Dlatego aby nie było  takiej sytuacji w grudniu ponieważ były 
prowadzone przeliczenia i hala mogłaby dochody przynosić. Rozumiemy, że to jest 
dla dzieci, jest aktywizacja, że są też szkółki i to jest wspaniałe ale może tam gdzie są 
opłaty i kluby mają dofinansowania, może chociaż tych 50% aby zwróciły się koszty 
utrzymania. Dalej dodała, mają obawy, że te dochody nie będą  wypracowane. 

Pan K. Oświecimski dodał, nie ma spójności ponieważ inne szkoły po godzinie 15:00 
mają prawo do przychodów z użytkowania obiektu swojego a hala takiego prawa nie 
ma. Hala zaczyna zarabiać po godzinie 21:00, kiedyś było większe zainteresowanie, 
teraz nie ma takiego. Ludzie chcą przyjść o godz. 18:00 a nie mogą, o  godz. 20:00 
czy  21:00  przyjdzie  najwyżej   jedna  grupa  i   nikt  więcej  dlatego  te  przychody 
spadają. Jeśli klub otrzymuje dotacje, to automatycznie powinien rozliczać się z halą 
tak  powinno  być  prawidłowo.  Inne  szkółki  i  kluby  w  innych  szkołach  uiszczają 
opłaty za korzystanie z obiektu a u nas za korzystanie z  hali nie płacą.

Pani G. Zozula- Zastępca Burmistrza dodała, proszę o przedłożenie też wykazu tych 
klubów.

Pani D. Wiśniewska przedstawiła ilości godzin korzystania z hali przez poszczególne 
kluby sportowe.  Dalej  dodała,  mają obawy,  co do grudnia ponieważ dochody im 
spadają coraz bardziej zamiast rosnąć. Chcieliby aktywizować halę ale pod względem 
imprez ale aby to zrobić, to trzeba by nastawić się, aby przyzwyczaić społeczność, że 
w  hali za jakiś czas coś się wydarzy, na dzień dzisiejszy nie ma na to środków.

Radny  T.  Tomczak  dodał,  on  rozumie,  że  hala  jest  utrzymywana  przez  powiat 
i gminę, proporcjonalnie dostaje dotację od gminy. Jeżeli przychodzą do was ludzie 
ze zgodą od burmistrza na nieodpłatne użyczenie hali, to automatycznie burmistrz 
powinien  ponieść  koszty  utrzymania.  Za  godziny  nieodpłatne  powinien  ktoś  hali 
zapłacić. Nie można rozliczać hali za to, że nie ma godzin płatnych skoro narzuca się 
tyle niepłatnych.

4



Pan K. Oświecimski wyjaśnił, ponieważ przychody spadają to automatycznie podnosi 
się ta granica godzin nieodpłatnych. Obie umowy mówiły, że mają być konkretne 
dochody a tych dochodów nie ma i nie ma na wydatki a hala ma już 15 lat i wymaga 
remontów bieżących i inwestycyjnych.

Pani D. Wiśniewska dodała, oni  nie chcieliby mieć  takiej sytuacji w grudniu kiedy 
jest posumowanie roczne, co się stało gdzie są te dochody dlaczego one spadają aby 
nie było zdziwienia dlatego taki wniosek złożą. Stwierdziła, może część godzin MKS 
miałaby  w szkołach, inni mają tylko po 2 godziny, wprowadzić odpłatność  50%.

W dalszej części odbyła się krótka dyskusja na temat korzystania z hali sportowo-
widowiskowej.

Radny R. Szukajło dodał, wynik finansowy hali, który jest priorytetem  zarówno dla 
starosty jak i dla burmistrza, jest ważny.  Myślę, że świadomość burmistrza i starosty 
jest,  że  jeżeli  jest  takie  obłożenie  hali   w  warunkach   tak  niekomercyjnych,  to 
powiedzmy sobie  otwarcie, to w listopadzie, czy grudniu  będzie w dużo gorszej 
sytuacji, w związku z tymi kosztami o których mówi zastępca dyrektora hali, hala 
odmawia remontów. Stąd regulamin,  który przedstawiła  pani dyrektor jest  bardzo 
dobry,  zwiększa  się  ilość  uczestników,  jest  jedynym  ratunkiem  dla  hali  także 
pewnego rodzaju odpłatność jest bardzo dobra. Dalej dodał, nie zdawał sobie sprawę, 
że MKS MDK mają tyle godzin w porównaniu do innych klubów. MKS stał się jakby 
miejskim klubem w takim samym rozrachunku biznesowym i powinien uczestniczyć 
w tej puli. Była też podniesiona sprawa dotacji dla klubów  i stowarzyszeń, które 
biorą udział w organizowaniu kultury i sportu na terenie gminy i oni powinni mieć 
świadomość aby ponosić też koszty  a oni tej świadomości nie mają. Jest tu pewien 
problem ponieważ gdyby środki  były większe,  to  by wygospodarowali  na wykup 
tych  usług.  Reasumując,  sam  regulamin  przedstawiony  ma  szanse  uszczelnić 
budowanie budżetu, realizację uzupełnienia hali i być może dbałości o ten wynik. 
Regulamin  ma  sens  i  te  załączniki,  które  przedstawiła  pani  dyrektor  także 
świadomość decydentów starosty i burmistrza jest bardzo ważna  żeby wiedzieli co 
się  może zdarzyć  pod koniec  roku,  że  trzeba  będzie  dołożyć  pieniędzy na jakieś 
remonty czy inne sprawy. 

Pani I. Moraczyńska -Lilleeng dodała, wie, że jest umowa podpisana, godziny na hali 
są  rozłożone.   Może tylko wystarczy te  godziny obciąć  np.  po 50 godzin obciąć 
i wtedy  hala będzie  miała więcej  godzin na komercję.

Pan  K.  Oświecimski  dodał,  jeśli  starosta  i  burmistrz  dojdą  do  porozumienia,  że 
godziny nieodpłatne kończą się  o 19:00 tak jak było założenie  kilka lat  temu,  to 
wtedy hala może funkcjonować i poradzimy  sobie. Jeżeli  ilość godzin nieodpłatnych 
będzie  się  zwiększać  to  będzie  nie  tak.  W  umowie  jest  napisane,  że  hala  jest 
nastawiona na działalność  komercyjną a tu komercji żadnej nie ma. Proponują aby 
wprowadzić 50% odpłatności  od klubów komercyjnych. 
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Przewodniczący komisji dodał, powinna też być świadomość wypożyczających halę, 
jak ktoś pójdzie do starosty i starosta odmówi to pójdzie do burmistrza i dostanie 
i odwrotnie.

Pani   G.  Zozula-  Zastępca  Burmistrza  dodała,  ona prosi  o  regulamin korzystania 
z  hali  i  wykaz ilości  godzin korzystających z  hali.  Regulamin zostanie  dokładnie 
przeanalizowany z panią prawnik.

Stwierdzono, że powinna być informacja  we wniosku na korzystanie z hali, czy jest 
finansowane przez samorząd i nie tylko, odpłatność za treningi, tak  czy nie i czy inne 
środki pozyskuje np. dofinansowanie z Ministerstwa Sportu.

Pani D. Wiśniewska dodała taki porządek- nowy regulamin  należałoby wprowadzić 
ale dopiero od nowego roku. 

Pani  G. Zozula- Zastępca Burmistrza dodała, nowe zasady wprowadzić od 1 stycznia 
2018 r.  Należy  poinformować  wszystkich  korzystających  z  hali,  że  zmieniają  się 
zasady  i  że  będzie  wprowadzona  częściowa  odpłatność,   dla  niektórych,  za 
korzystanie z hali aby przygotowali sobie pod tym kątem budżety.

Pan  K.  Oświecimski  poinformował,  że  Bieg  im.  T.  Zielińskiego  jest  w  fazie 
przygotowań. Jest  tworzona broszura z uwagi na 35 edycję -postaci tego biegu.  Na 
dzień dzisiejszy jest zapisanych 70  uczestników. Zmiana jest taka, że bieg dziecięcy 
jest  w sobotę  23 września   br.  od rana od godz.  10:00 do 14:00,  a  ten główny 
w  niedzielę  24  września  br.  od  godz.  10:00  do  17:00  razem  z  wyścigiem 
rowerowym. Na zakończenie biegu odbędzie się występ zespołu Lombard.

Pan  Marcin  Wiśniewski  udzielił  szczegółowej  informacji  jakie  jest  obłożenie 
godzinowe korzystających z Orlika.

K. Czarnecki -Burmistrz Trzcianki poinformował, że miało być wykonane lodowisko 
ale  nie  ma  żadnego  zainteresowania  pomimo  ogłaszania  przetargu  ze  strony 
wykonawcy i tam m.in. było planowane  postawienie  nowych kontenerów a te miały 
trafić do Runowa. Okazało się, że nie ma zainteresowania ze strony wykonawców, 
dlatego zmieniamy koncepcję i  pieniądze,  które były przeznaczone na lodowisko. 
Pozostaje część pieniędzy pod płytę betonową  i to ma być wykonane w tym roku. 
Dalej dodał, że nie wie czy w następnym roku będą kupować te elementy i robić to 
lodowisko czy  na tym postawimy elementy  skate parku, to jest do dyskusji.

Radny R. Szukajło zwrócił się z prośbą  o zamontowanie jakiegoś zegara  na boisku 
przy Gimnazjum Nr 1.

K. Czarnecki -Burmistrz Trzcianki dodał, przy Gimnazjum Nr 1 jest już plac zabaw 
dla dzieci, jest zebrany asfalt  i będzie naturalne boisko, mają jeszcze utwardzić część 
wjazdową ponieważ  będzie dowożony catering do stołówki, z przodu jest robiony 
parking  dla  samochodów  kadry  pedagogicznej  i  chodnik  z  przodu  ma  być 
wymieniony i mają być wprowadzone elementy kalisteniki  zaraz  za ogrodzeniem 
jak się wchodzi.
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Ad 5) Analiza materiałów na sesję.

Członkowie komisji anlizowali następujące projekty uchwał:

Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił poszczególne projekty uchwał. Będą trzy projekty 
uchwał dot.  utworzenia nowych pomników przyrody i nadania im nazw,  zmiany 
w  budżecie,  w  sprawie  likwidacji  pomnika,  plan  miejscowy  w  rejonie 
ul.  Grunwaldzkiej  i  po  tej  uchwale  gmina  powinna  wystąpić  do  Agencji 
Nieruchomości  Rolnej  o przekazanie budynków po byłym archiwum i środki na 
remont  zostaną przeznaczone na przystosowanie pod warsztaty  terapii  zajęciowej. 
Akt  notarialny  nie  mógł  być  wcześniej  podpisany  dopóki  plan  miejscowy  nie 
przewidywał  w  tym  obrębie  gdzie  budynek  się  znajduje  pod  cele  zdrowotne, 
edukacji.  Jeśli  chodzi o zmiany budżetowe, to zmiany są poświęcone brakującym 
środkom  na  dokończenie  remontów  w  szkołach  i  przedszkolach.  Z  generalnym 
wykonawcą  spotkali  się  patrząc  na  tempo robót   w poszczególnych placówkach 
i  międzyczasie  wpłynęły  też  opinie  dot.  zabezpieczeń  przeciwpożarowych 
w poszczególnych placówkach i to wymaga systemu oddymiania, wymiany drzwi, 
okien, budowania  ścian, które odizolowują część szkolną od przedszkoli tj. ok. 600 
tys zł. Okazało się w międzyczasie, że podłoga musiała być cyklinowana a okazała 
się tak zmurszała i musi być wymieniona, przewody elektryczne do wymiany. Tak 
duża kwota spowodowała, że należało zdjąć  dużą kwotę z budowy  lodowiska  a jest  
tam ok. 300 tys zł, zdjęto parę tysięcy złotych a pozostałą kwotę przeznacza się na 
wykonanie  płyty betonowej  pod przyszłe  lodowisko lub skate  park.  Zdejmuje  się 
pozostałą kwotę, która pozostała z budowy pomostów na jeziorze Sarcz przy Nowej 
plaży, ale złożono  wniosek do Ministerstwa Sportu o dotacje do tej inwestycji ale 
ona nie będzie realizowana w tym roku. W przypadku negatywnej opinii jest szansa, 
że  można  pozyskać  środki  z  Nadnoteckiej  Grupy  Rybackiej.  Gmina  otrzymała 
informacje  odnośnie  środków na  budowę boiska  przy  Szkole  Podstawowej  Nr  2, 
w tym roku mamy otrzymać 420 tys zł, w naszym budżecie jest zaplanowane 500 tys 
zł  i  dlatego  zdejmujemy  te  420  tys  zł  przerzucając  na  remonty  w  placówkach 
oświatowych  plus  jeszcze  takie  drobne  sprawy  dot.  spraw  bieżących.  Po 
zatwierdzeniu tego budżetu można będzie  stwierdzić,  że  system  remontów szkół 
w  tym  roku  się  zamknie  ale  tylko  i  wyłącznie  w  obrębie  obiektów  natomiast 
w przyszłym roku jeszcze trzeba będzie jakieś środki przeznaczyć wokół obiektów 
szkolnych  na drogi dojazdowe,  chodniczki,  ogrodzenia.  To będzie  wymagało też 
rozliczenia  z  generalnym wykonawcą  ponieważ  w trakcie  wykonywania  robót  te 
elementy  po których przejeżdżały pojazdy w trakcie robót ulegają degradacji i w 
okresie jesiennym, po rozliczeniu, będziemy się starali porozmawiać. Dalej wyjaśnił 
projekt uchwały w sprawie zmiany  konkursu „Najładniejszy Wieniec Dożynkowy” i  
zasad jego przeprowadzania,  to jest  związane z wnioskiem Komisji  Środowiska i 
Rozwoju  Wsi  gdzie  przewodniczący  tej  komisji  wchodził  w  skład  komisji 
konkursowej  a  z  kolei  regulamin mówił,  że  jeżeli  dane sołectwo bierze udział  w 
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konkursie na „Najładniejszy Wieniec Dożynkowy”, wystawia swój wieniec. 
Dalej  uzupełniła pani G. Zozula -Zastępca Burmistrza, stwierdzając, to członkiem 
komisji powinna być osoba, która nie jest mieszkańcem tej wsi lub wskazany inny 
członek tej komisji.  Członkiem komisji  może być mieszkaniec wsi,  która zgłosiła 
swój udział w konkursie.

1.  Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  gminy  
Trzcianka na lata 2017- 2032.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 10.08.2017 r. zapoznała  
się z projektem  uchwały.

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.   

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 10.08.2017 r. zapoznała  
się z projektem  uchwały.

3.  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  pomnika  przyrody  o  nazwie 
„Krzysztof”.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 10.08.2017 r. zapoznała  
się z projektem  uchwały.

4. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie „Jan”.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 10.08.2017 r. zapoznała  
się z projektem  uchwały.

5. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie „Stary 
Alex”.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 10.08.2017 r. zapoznała  
się z projektem  uchwały.
6. Projekt uchwały w sprawie likwidacji pomnika.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 10.08.2017 r. zapoznała  
się z projektem  uchwały.

7.  Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie ul. Grunwaldzkiej.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 10.08.2017 r. zapoznała  
się z projektem  uchwały.
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8.  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  konkursu 
„Najładniejszy Wieniec Dożynkowy” i zasad jego przeprowadzania.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 10.08.2017 r. zapoznała  
się z projektem  uchwały.

9.  Sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z  6.07.2017  r.  z  kontroli  Biblioteki 
Publicznej MiG Trzcianka pod kątem realizacji zadań statutowych.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji w dniu 10.08.2017 r. zapoznała  
się ze sprawozdaniem.

Ad 6) Sprawy wniesione do komisji.

Nie było nowych spraw wniesionych do komisji.

Ad 7) Wnioski komisji.

Radni nie  zgłosili nowych wniosków.

Ad 8) Zamknięcie posiedzenia.

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował 
wszystkim za aktywny udział i zamknął posiedzenie komisji. 

 

         Protokolant  Przewodniczący Komisji 

 Danuta Komarnicka                 Adam Prankiewicz
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